
PROTOKÓŁ NR XX/2016

z XX sesji Rady Miasta i Gminy Margonin, odbytej w dniu 17 marca 2016 r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin

Ad/ 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  P.  Ścibura  o  godz.  16.00
 

dokonał  otwarcia  oraz  przywitał  uczestników
XX Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 15 Radnych, co oznacza
stan wystarczający do podejmowania prawomocnych uchwał.
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto obecnych było również 10 Sołtysów (w tym 2 Sołtysów Radnych).
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

Ad/ 2. Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady P. Ścibura odczytał proponowany porządek obrad XX sesji:
„1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Interpelacje i zapytania Radnych Rady Miasta i Gminy Margonin.
5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ wydzierżawienia  w  drodze  bezprzetargowej  części  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Margonin,
B/ obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność gminy Margonin,
C/ zbycia w formie przetargu działki gruntu w Klotyldzinie,
D/ zbycia w formie bezprzetargowej działki gruntu w Studźcach (Europol Meble spółka z o.o.,
spółka komandytowa Podanin,
E/ zbycia w formie bezprzetargowej lokalu mieszkalnego w Margoninie (p. Kryger),
F/  poboru  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  w  drodze  inkasa,  wyznaczenia
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
G/  przystąpienia  do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego
wsi Klotyldzin - działka nr 51/6 i 51/7 obręb Klotyldzin,
H/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2016,
8. Wolne głosy.
9. Zakończenie sesji”.

Przewodniczący Rady P. Ścibura zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany w całości porządek obrad XX sesji
Rady Miasta i Gminy Margonin
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.



Ad/ 3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji.
Przewodniczący Rady  P.  Ścibura  poinformował,  że protokół  z  XIX sesji  został  sporządzony w
regulaminowym czasie i wyłożony do wglądu w biurze rady.
Przewodniczący zapytał czy Radni zgłaszają uwagi do Protokołu?
Uwag nie zgłoszono.
W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu
XIX sesji Rady:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Ad/ 4. Interpelacje i zapytania Radnych Rady Miasta i Gminy Margonin.

Radny A. Rogacki – zapytał, czy są jakieś informacje na temat wymarznięć?
Burmistrz  odpowiedział,  że  Pani  J.  Dziwulska  przygotowuje  zarządzenie  w sprawie  powołania
gminnej komisji ds. suszy. 
Radny A. Rogacki – zapytał, od kiedy można składać wnioski?
Burmistrz – odpowiedział, że najlepiej w tej sprawie kontaktować się z Panią Justyną Dziwulską.
Radna A. Wróblewicz – zapytała, czy na rynku zostanie postawiony nowy kosz na szkło?
Przewodniczący Rady – dodał, że na Nowym Mieście też nie ma kosza.
A. Hermaszczuk – powiedział, że nie wie dlaczego tych koszy nie ma.
Radna A. Wegner – powiedziała, że pytała pracowników i dostała odpowiedź, że te kosze już nie
wrócą.
M.  Nowaczewski  –  dodał,  że  w  gminnym  systemie  odpadów  komunalnych  jest  odbiór
indywidualny. Firma zadecydowała,  że zabiera te pojemniki.  Nie konsultowali  z nami tego, ale
mają do tego prawo. Jeżeli każdy ma system segregowany powinien dostać pojemnik na odpady
szklane od firmy. Jeśli ktoś nie ma takiego kosza, to może zgłosić się do urzędu do Pani Moniki
Melińskiej i my wystosujemy pismo, żeby taki kosz indywidualnie dostarczyła firma odbierająca
odpady.
Radna A. Wróblewicz – powiedziała, że dzwoniła do firmy Ład i powiedzieli, że jeśli nie ma 4 osób
na gospodarstwie to kosz nie przysługuje.
M. Nowaczewski  –  powiedział,  że  firma błędnie to  interpretuje.  Należy kontaktować się  w tej
sprawie z Urzędem, oni są tylko wykonawcą usługi. 
Więcej pytań nie zgłoszono.

Ad/ 5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1. Wiceprzewodniczący Rady J. Toboła odczytał sprawozdanie z dnia 12 marca 2016 r.
„W  dniu  11-12  marca  2016  r.  odbyło  się  wyjazdowe  posiedzenie  Komisji  połączone  z
zaplanowanym spotkaniem z władzami miasta Bardejow na Słowacji. 
Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w dniu  12  marca  2016 r.  W posiedzeniu  komisji  uczestniczyli
Radni,  Burmistrz,  Zastępca  Burmistrza,  który  przedstawiał  i  omawiał  przygotowane  projekty
uchwał. Członkowie komisji omówili poszczególne propozycje uchwał zgłoszonych do programu
obrad sesji i zaopiniowali je pozytywnie.
Ponadto w dniu 11 marca odbyło się spotkanie z władzami miasta Bardejov  na Słowacji.
W spotkaniu uczestniczyli:
Po stronie Słowacji

1. wiceburmistrz miasta Bardejov: Mr. Savcinsky;
2. Jiří Brejník przedstawiciel departamentu stosunków międzynarodowych;
3. naczelnik departamentu - Mr. Popjak;

oraz radni  Rady Miasta  i  Gminy Margonin,  Burmistrz  Janusz Piechocki,  wiceburmistrz  Łukasz
Malczewski, dyrektor Zespołu Szkół w Margoninie – Rafał Gimzicki.
Głównym tematem spotkania był sektor turystyczny, know-how współpracy kulturalnej z miastami



partnerskimi  miejscowości  Bardejov  (doświadczenie  w  nawiązywaniu  kontaktów
międzynarodowych  m.in.  z  pięcioma  polskimi  miastami),  jak  dobrze  rozpocząć  współpracę.
Spotkanie zorganizowane było również z myślą o nawiązaniu partnerstwa z państwami należącymi
do Grupy Wyszehradzkiej V4 (Czechami, Słowacją i Węgrami) i przyszłym aplikowaniem o środki
zagraniczne.  Celem  spotkania  była  wymiana  doświadczeń  w  obszarze  aktywności  kulturalnej,
oświatowej,  rozwoju  i  nauki  oraz  promocji  turystycznej,  przekrój  przez  wszystkie  dziedziny
bezpośrednio związane z zarządzaniem jednostką samorządu terytorialnego”.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

Ad/ 6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Zastępca  Burmistrza  odczytał  sprawozdanie Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Margonin  z  okresu
międzysesyjnego.
1. Zostały wydane następujące zarządzenia w sprawie:

 w sprawie lokalu mieszkalnego przeznaczonego do zbycia w formie przetargowej,
 zasad korzystania z wyciągu nart wodnych,
 zmiany planu finansowego Urzędu Miasta i Gminy na 2016 rok,
 zmiany planu finansowego zadań zleconych na 2016 rok,
 wyboru oferty złożonej w ramach otwartego konkursu ofert na realizację zadań z zakresu

rozwoju sportu na terenie Miasta i Gminy Margonin,
 upoważnienia  pracownika  Urzędu  do  załatwiania  indywidualnych  spraw  z  zakresu

administracji publicznej,
 powołania  Miejsko  –  Gminnego  zespołu  ds.  ewakuacji  i  przyjęcia  ludności  w  mieście

i gminie Margonin,
 odwołania Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Margoninie,
 wykazu działki gruntu przeznaczonej do zbycia w formie bezprzetargowej,
 powołania  komisji  konkursowej  do  spraw  zaopiniowania  ofert  złożonych

w  otwartym  konkursie  ofert  na  wsparcie  realizacji  zadań  publicznych  oraz  przyjęcia
regulaminu pracy komisji konkursowej

2. Burmistrz uczestniczył w następujących spotkaniach:
 29.02.2016 r. – Urząd Miasta i Gminy – sala sesyjna – spotkanie z osobami, które brały

udział w tegorocznej WOŚP,
 29.02.2016 – zebranie wiejskie Sołectwa Studźce - Adolfowie,
 01.03.2016 r. - jubileusz 91 lat p. Stefanii Kordyla,
 01.03.2016 r. - spotkanie z okazji Dnia Kobiet z członkami Polskiego Związku Emerytów,

Rencistów i Inwalidów koło Margonin, 
 05.03.2016 r. –  eliminacje do ogólnopolskiego turnieju wiedzy pożarniczej pt. „Młodzież

zapobiega pożarom” zorganizowane przez OSP Margonin,
 06.03.2016 r. – Sala sportowa ZS Margonin - koncert z okazji Dnia Kobiet,
 07.03.2016 r. – Karlino – posiedzenie zarządu SGPEO,
 08.03.2016  r. –  Komfort  Margonin  –  spotkanie  z  Wicewojewodą  wielkopolskim  Panią

Marleną  Maląg,  która  tego  dnia  gościła  w  Gminie  Margonin  i  wręczała  wyróżnienia
pracownikom  MGOPS  Margonin,  Kierowniczce  MGOPS  Pani  Agnieszce  Nowak  oraz
Izabeli  Nycek –  pracownika  socjalnego,  które  wykazały się  odwagą podczas  incydentu,
który miał miejsce dnia 29.02.2016 r. Wyróżnienia otrzymała również Komendant Straży
Miejskiej  w  Margoninie  Pani  Katarzyna  Kurnik  oraz  strażnik  miejski  Pan  Mateusz
Krojenka,.  Po  uroczystości  wicewojewoda  spotkała  się  z  radnymi,  pracownikami
samorządowymi, sołtysami oraz społecznikami, by omówić cele i realizację Programu 500+.
W szkoleniu mogli wziąć udział pracownicy opieki społecznej z wszystkich gmin powiatu,

 09.03.2016 r. - zebranie wiejskie Sołectwa Zbyszewice i Sułaszewo,
 10.03.2016 r. - 50 lecie pracy Przewodniczącej KGW Zbyszewice Pani Jolanty Cieślik,
 10.03.2016  r.  –  OHP  Próchnowo -  23  regionalny  turniej  tenisa  stołowego,  szachów



i warcabów,
 14.03.2016 r. - zebranie wiejskie sołectwa Lipiniec, 
 15.03.2016 r. - spotkanie ze Starostą Chodzieskim. Spotkanie dotyczyło głównie realizacji

planów  Starosty  co  do  remontu/budowy  drogi  w  Sypniewie.  Pan  Starosta  chciał  nam
powiedzieć, żeby remontować tak żeby położyć asfalt na takiej szerokości jak jest teraz i
utwardzić pobocze. My się na to nie zgodziliśmy. Zróbmy porządnie chociaż kawałek drogi
za te pieniądze. Robić odcinkami, ale porządnie a nie łatać tą drogę. Chcemy przebudować
tę drogę żeby miała szerokość 6 m. Jak mamy mieć w tym roku 1.600.000 zł to lepiej zrobić
z tego kawałek dobrej drogi.

 16.03.2016 r. - spotkanie wielkanocne z Polskim Związkiem Niewidomych o/ Chodzież,
 16.03.2016 r. - MGOK Margonin – spotkanie z Polskim Związkiem Emerytów, Rencistów

i Inwalidów,
 16.03.2016 r. - walne zebranie Stowarzyszenia Sołectwa Zbyszewice

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

Radny Sejsmiku Województwa Wielkopolskiego J.  Kado –  zapytał,  Burmistrza  (w związku ze
spotkaniem w którym uczestniczył w okresie międzysesyjnym w Karlinie), co będzie ze sprawą
nowej ustawy dotyczącej stawania wiatraków, opodatkowania itd. Jak ten projekt będzie się odnosił
do gmin? Wiadomo, że zahamuje to budowę.
Burmistrz  –  odpowiedział,  że  jako stowarzyszenie  SGPEO złożyliśmy protest  (sprzeciw)  w tej
sprawie. W tym proteście wspólnie wyraziliśmy swoją opinię na ten temat. Jeżeli ta ustawa przyjęta
byłaby w takiej treści jak jest teraz to ma to dla Margonina i dobre i złe skutki. Złe jest to, że nie
mógłby powstać żaden budynek mieszkalny. Bo wiatrak mógłby być postawiony w odległości ok
1,5 km od zabudować tj. ok 10 krotności wysokości wiatraka. I w tej okolicy nie mógłby powstać
żaden budynek mieszkalny bo nie  ma takiej  możliwości.  Zgłosiliśmy sprzeciw w sprawie  tego
właśnie punktu. Póki co, to jest to jeszcze procedowane. Nie możemy się zgodzić na to, co jest
proponowane. 

Ad/ 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

A/ wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej części nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Margonin,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał,  że  uchwała  została  omówiona  podczas  posiedzenia  wyjazdowego
komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XX/240/2016 stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

B/ obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność gminy Margonin,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał,  że  uchwała  została  omówiona  podczas  posiedzenia  wyjazdowego
komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH



15 0 0
Uchwała nr XX/241/2016 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

C/ zbycia w formie przetargu działki gruntu w Klotyldzinie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał,  że  uchwała  została  omówiona  podczas  posiedzenia  wyjazdowego
komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XX/242/2016 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

D/ zbycia w formie bezprzetargowej działki gruntu w Studźcach (Europol Meble spółka z o.o.,
spółka komandytowa Podanin,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XX/243/2016 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.

E/ zbycia w formie bezprzetargowej lokalu mieszkalnego w Margoninie (p. Kryger),
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał,  że  uchwała  została  omówiona  podczas  posiedzenia  wyjazdowego
komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XX/244/2016 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

F/ poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radna B. Kończak – powiedziała, że zawsze na mieście były dwie osoby, teraz będzie jedna osoba
zbierała inkaso. Czy to wystarczy, czy da radę sama zbierać?
M. Nowaczewski – powiedział, że Pan Marek Słodowy zrezygnował z poboru inkasa i to jest tak
naprawdę jedyna zmiana,. Stawki i terminy pozataja bez zmian. Tak da radę zbierać. Zawsze można
wpłacać też pieniądze w kasie urzędu lub bezpośrednio na rachunek bankowy.
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał,  że  uchwała  została  omówiona  podczas  posiedzenia  wyjazdowego
komisji wspólnej.



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XX/245/2016 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

G/  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego wsi Klotyldzin - działka nr 51/6 i 51/7 obręb Klotyldzin,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał,  że  uchwała  została  omówiona  podczas  posiedzenia  wyjazdowego
komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XX/246/2016 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

H/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2016,
Skarbnik  przedstawiła projekt uchwały. 
1. Zwiększa się plan dochodów budżetowych o kwotę 50.000 zł (92195 § 0960) z tytułu darowizny
z przeznaczeniem na remont sali wiejskiej w Zbyszewicach (92109 § 6050).
2. Dokonuje się zmian w funduszu sołeckim:
- sołectwa Zbyszewice- rezygnacja z zakupu altany ogrodowej na rzecz zwiększenia kwoty zadania
remont sali wiejskiej w Zbyszewicach o kwotę 16.825,52 zł ( 92109 § 6050),
-  sołectwa  Studźce-Adolfowo-  zmniejszenie  wartości  zadania  zakup  ławek,  koszy  i  innej
infrastruktury (92109 § 6050) o kwotę 5.000,- zł na rzecz utrzymania boiska sportowego (92109 §
6050).
3. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 210.500 zł z tytułu umieszczenia infrastruktury w pasie
drogowym (75618 § 0490). Powyższe dochody przeznacza się na:
· poprawę jakości i efektywności oświetlenia ulicznego poprzez wymianę opraw oświetleniowych
typu LED na kwotę 100.000 zł (90015 § 4270),
· opracowanie Strategii Rozwoju Gminy na kwotę 50.000 zł (71095 § 4390),
· nowe zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 198011P w Klotyldzinie” na kwotę
55.000 zł (60016 § 6050),
· opłatę za internet dla wykluczonych cyfrowo na kwotę 4.500 zł (85295 § 4360),
· przygotowanie dokumentów geodezyjnych do ustanowienia służebności przesyłu na kwotę 1.000
zł (70005 § 4520).
4.  Zmniejsza  się  plan  wydatków  zadania  "Budowa  wielofunkcyjnego  boiska  sportowego  w
Adolfowie” o kwotę 234.015 zł (92601 § 6050) w związku z rozstrzygnięciem przetargu. Powyższą
kwotę przeznacza się na:
· wykonanie dokumentacji projektowej budynków mieszkalnych na terenie Gminy Margonin na
kwotę 100.000 zł (70005 § 4270),
· dotację celową dla MGBP w Margoninie na projekt biblioteki (sala kinowa) na kwotę 65.000 zł
(92116 § 6220),
· dotację na dofinansowanie prac remontowych obiektów zabytkowych na kwotę 50.000 zł (92120
§ 2720),
· zwrot nadmiernie pobranej dotacji w kwocie 16.800,- zł wraz z odsetkami – 2.215 zł (85395 §
6667, 6669 i  4560) na realizację zadania „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu w Gminie
Margonin”  w związku  z  poniesionym wydatkiem na  publikację  ogłoszeń prasowych dotyczącą
rekrutacji w projekcie.



5.  Dodaje się  nowe zadania  inwestycyjne,  na które Gmina składa wnioski  o  dofinansowanie  z
programu Wielkopolska Odnowa Wsi. Udział własny gminy wynosi 30 %, dofinansowanie do 70
%. Dodatkowe punkty otrzymuje się za udział w projekcie funduszu sołeckiego.
·  „Zagospodarowanie  przestrzeni  publicznej  poprzez  budowę  urządzeń  sportowo-rekreacyjnych
wraz z niezbędną infrastrukturą w miejscowości Próchnowo” – kwota ogółem 22.000 zł,
·  „Zagospodarowanie  przestrzeni  publicznej  poprzez  budowę  urządzeń  sportowo-rekreacyjnych
wraz z niezbędną infrastrukturą w miejscowości Adolfowo” – kwota ogółem 27.320 zł,
·  „Zagospodarowanie  przestrzeni  publicznej  poprzez  budowę  urządzeń  sportowo-rekreacyjnych
wraz z niezbędną infrastrukturą w miejscowości Lipiny” – kwota ogółem 20.000 zł.
Środki na w/w projekty pochodzą ze zmniejszenia wydatków administracji. Po podpisaniu umowy
dofinansowania dokona się zmian źródeł finansowania projektów.
6. Dokonuje się przesunięć w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w dziale 801-
oświata i wychowanie.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XX/247/2016 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

Ad/ 8. Wolne głosy
J. Cieślik – powiedziała, że firma, która buduje farmę wiatrową na Klaudii robi tylko dziury w
drodze,  a  droga  będzie  robiona  dopiero  po  zakończeniu  budowy.  Stąd  prośba,  ponieważ w tej
drodze są takie duże dziury, żeby chociaż je załatać, żeby sobie samochodów nie uszkodzić.
Sołtys  S.  Laskowska  –  zapytała  kiedy  będą  równane  drogi,  szczególnie  w  kierunku  Tereski  i
Próchnowa? Radna powiedziała również, że droga powiatowa z Margońskiej Wsi również jest w
kiepskim stanie. Nie idzie nią przejechać. W drodze w Kowalewie koło Pana Daszyńskiego stoi
ciągle woda. Trzeba by coś zrobić z tą drogą i odprowadzić wodę. 
Przewodniczący Rady odczytał życzenia od Pani Posłanki na Sejm RP Marii Małgorzaty Janyska z
okazji Dnia Sołtysa. 
Radny Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  J.  Kado –  powiedział,  że  droga  nr  190 będzie
robiona  z  opóźnieniem,  ponieważ  priorytetami  stały  się  miejscowości  Wronki,  Samsung  i
Volkswagen we Wrześni tam będzie robiona droga w pierwszej kolejności. Droga Nr 190 będzie
robiona w pierwszej kolejności od Krajenki do drogi Nr 10 do Pobórki (ok 20 km). Myślę,  że
najwcześniej może być robiona w 2018. Tylko do tego czasu ta droga może tego nie wytrzymać,
dlatego będę tego pilnował, żeby to weszło w następnej kolejności. Droga Nr 191 Margonin też
była w planie.  Może na  koniec  kadencji  się  to  ziści.  Co do wniosków na wymarznięcia,  będą
realizowane do 50 %. I należy już składać wnioski. 
J.  Cieślik  –  powiedziała,  że  drogi  zniszczył  ciężki  sprzęt  wożący  elementy  wiatraków.
Województwo dostało pieniądze z tych wiatraków? Ta droga tak nigdy źle nie wyglądała.
Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego J. Kado – powiedział, że mobilizował żeby dostali
pieniądze, niestety była możliwość prawna ucieczki od płacenia i firma skorzystała z tego. Pierwszy
rok było płacone, a kolejne lata już nie płacili. 
Przewodniczący Rady odczytał pismo od Proboszcza Parafii pw. Św. Wojciecha w Margoninie z
podziękowaniem  za  wsparcie  finansowe  w  pierwszym  etapie  odbudowy  zabytkowej  plebanii
związanymi  z  zamknięciem  stanu  surowego  budynku  oraz  prośbą  o  wsparcie  finansowe  na
wykonanie  prac  związanych  z  robotami  wykończeniowymi  wnętrza  w  kwocie  50.000  zł.
Przewodniczący Rady powiedział, że podczas dzisiejszej sesji przekazaliśmy te pieniądze na prace
wykończeniowe plebanii. Razem Gmina przekazała na odbudowę plebanii 100.000 zł. 
Radny  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  J.  Kado  –  powiedział,  że  z  Urzędu
Marszałkowskiego plebania nie dostanie żadnego wsparcia finansowego, ponieważ za spalenie i na



odbudowę nie mogą otrzymać dofinansowania. 
Przewodniczący Rady na koniec złożył wszystkim obecnym i ich Rodzinom zdrowych, spokojnych
i radosnych Świąt Wielkanocnych. 

Ad/ 9.  Zakończenie sesji
Przewodniczący Rady poinformował,  że  wyczerpano wszystkie  punkty programu,  w związku z
czym ogłasza zamknięcie XX sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 17 marca 2016 roku
o godz. 17:00.

        Protokołowała             Przewodniczący Rady
                   /-/ K. Kupniewska           /-/ Piotr Ścibura


